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Geachte leden van de raad, 
  
Graag informeer ik u over de vuurwerkshow van vanavond bij het evenemententerrein. Ik heb daar in het 
weekend vragen over ontvangen. 
  
Het college heeft afwijzend gereageerd op een subsidieverzoek voor het vuurwerk op 5 mei a.s.. de vraag over 
een subsidie is natuurlijk een brede afweging. De vergunning voor het afsteken van vuurwerk zelf is een 
bevoegdheid van de provincie (GS). Wij hebben de afgelopen periode over het vuurwerk van vanavond 
contacten gehad met de provincie en tot vanmiddag 14 uur bleek dat de vergunning voor het vuurwerk niet 
verleend kon worden wegens ontbreken van de vergunningen Natuurbeschermingswet en Flora/Faunawet. 
Onze contacten waren dan ook vooral gericht op de vraag hoe de provincie eventuele overtreding van de 
vuurwerkregels zou gaan handhaven. 
  
Vanmiddag rond 14 uur ontvingen wij onderstaand mailbericht van de provinciale BOA (zie cursief). Een wat 
opmerkelijk standpunt dat er in ieder geval toe heeft geleid dat er op provinciaal niveau mondelinge 
toestemming is gegeven voor het afsteken van vuurwerk.  
  
Ik heb daarom nog even met de provincie laten bellen. Uit dat telefoongesprek begreep ik in ieder geval het 
volgende: 
1. de afweging is gemaakt in relatie tot de kermis op het evenemententerrein en het geluid dat daar al 
vandaan komt; 
2. er is geoordeeld dat het vuurwerk op zichzelf geen significant nadeel oplevert voor het belang dat 
met Natuurbeschermingswet wordt gediend; 
3. de gemeente heeft een evenementenvergunning afgegeven voor de kermis. In die vergunning is voor het 
vuurwerk verwezen naar de provinciale bevoegdheden. Willen we geen vuurwerkshows in Huizen, dan kan dat 
ook via de evenementenvergunning (vuurwerk als onderdeel van het evenement zelf) scherper worden 
verboden. 

Vanochtend bleek mij dat er vandaag op de kermis te Huizen, door Katan Vuurwerk, vuurwerk zou 
worden afgestoken. In het schrijven van onze afdeling vergunningen vuurwerk is aan Katan 
medegedeeld dat zij een vergunning in het kader van de Natuurbeschermingswet moesten aanvragen 
daar de locatie waar het vuurwerk wordt afgestoken nabij een natuurbeschermingsgebied ligt. Tevens 
is dit aangegeven in de evenementen vergunning afgegeven aan de heer F. de Voer, exploitant van de 
kermis. Tot vanochtend is er door Katan geen contact opgenomen met onze afdeling vergunningen 
Natuurbeschermingswet. Deze nalatigheid had kunnen leiden tot het verbieden c.q. stilleggen van het 
vuurwerk. Door onze afdeling vergunningen Natuurbeschermingswet is met de voor handen zijnde 
informatie een toetsing uitgevoerd. Hun oordeel was dat er voor het afsteken van vuurwerk op of 
nabij het evenemententerrein van de kermis te Huizen in dit geval geen vergunning in het kader van 
de Natuurbeschermingswet noodzakelijk was. Door mij is telefonisch contact opgenomen met de heer 
R.Vos van Katan Vuurwerk. Wij hebben hem op de hoogte gesteld van onze bevindingen en hem 
medegedeeld dat hij voor het niet aanleveren van gegevens t.b.v. een toetsing een officiële 
waarschuwingsbrief van ons zal ontvangen. Tevens hebben wij hem op de hoogte gesteld van onze 
beslissing in het kader van de Natuurbeschermingswet dat het afsteken van het vuurwerk doorgang 
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kan vinden. Tevens hebben wij telefonisch contact opgenomen met de heer De Voer en hem van onze 
bevindingen op de hoogte gesteld. Deze beslissing in het kader van de Natuurbeschermingswet staat 
los van hetgene wat is gesteld in het schrijven van de afdeling vergunningen vuurwerk. Hopende u 
hiermee voldoende op de hoogte te hebben gesteld. 

De gemeente heeft de vuurwerkshow van vanavond dus niet kunnen voorkomen Wat mij betreft roept dit 
bericht van de provincie en de gang van zaken de nodige vragen op. Dit zal dus ook nog verder worden 
besproken met de provincie.  
 
 
 
 Gerrit Pas, 

Wethouder 
 
 

 


	 INTERN MEMO

